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Protokół nr 46/18 

 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu, które odbyło się 
w dniu 25 czerwca 2018 r. w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Stargard 

 

 

Rozpoczęcie posiedzenia 8
50

 

Zakończenie posiedzenia 12
55

 

 

 

Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Sylwia Więcek 

otworzyła i prowadziła posiedzenie, witając wszystkich obecnych. 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik nr 1 do protokołu, oraz Zastępca Wójta Jerzy Makowski i Skarbnik Gminy 

Bernadeta Opasińska. 

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że jest niezbędne quorum 

do prowadzenia prawomocnych obrad. 

Na stan 6 członków Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu obecnych było 5 

członków komisji. 

Nieobecny Radny Maciej Lipka – nieobecność usprawiedliwiona. 

O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie, otrzymując 

materiały, w tym projekty uchwał i pozostałe dokumenty. 

AD 1. Zatwierdzenie porządku obrad 

Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Sylwia Więcek 

odczytała zaproponowany porządek posiedzenia i zwróciła się z pytaniem, czy są uwagi 

do porządku. 

Wobec braku uwag do porządku posiedzenia komisji przewodnicząca poddała 

pod głosowanie zaproponowany porządek posiedzenia. 

Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu jednogłośnie, tj. 5 głosami „za” przyjęła 

zaproponowany porządek posiedzenia w brzmieniu jak niżej: 

1. Zatwierdzenie porządku obrad 

2. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń komisji: 

− protokołu Nr 44/18 z 21 maja 2018 r. 

− protokołu Nr 45/18 z 11 czerwca 2018 r. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 29 czerwca 2018 r. 

4. Sprawy różne 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji 

AD 2. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń komisji 

Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Sylwia Więcek 

zaproponowała przyjęcie protokołu Nr 44/18 z posiedzenia komisji w dniu 21 maja 2018 r. 

oraz protokołu Nr 45/18 z posiedzenia komisji w dniu 11 czerwca 2018 r., bez odczytywania. 

Komisja jednogłośnie, tj. 5 głosami „za” przyjęła ww. protokoły bez odczytywania. 

AD 3. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 29 czerwca 

2018 r. 

Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Sylwia Więcek 

odczytała projekty uchwał przygotowane pod obrady najbliższej sesji, komisja je 
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przeanalizowała, wysłuchała uzasadnień i wyjaśnień udzielonych przez zastępcę wójta oraz 

skarbnika, a następnie zaopiniowała jak niżej: 

− projekt uchwały Nr XLI/281/18, w sprawie uchwalenia „Aktualizacji Programu 

Ochrony Środowiska dla Gminy Stargard na lata 2018-2021 z perspektywą do 2024 r.” 

Projekt uchwały omówił Zastępca Wójta Gminy Jerzy Makowski. Odnosząc się do Programu 

Ochrony Środowiska wyjaśnił, iż jest to dokument, który ma za zadanie realizację polityki 

ekologicznej zarówno państwa jak i gminy. Projekt dokumentu uzyskał pozytywne opinie 

Wojewódzkiej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej, Regionalnego Dyrektora Ochrony 

Środowiska oraz Starosty Stargardzkiego.  

Kolejno Zastępca Wójta Gminy omówił zmiany Aktualizacji Programu Ochrony Środowiska. 

Wyjaśnił, iż w programie dokonano aktualizacji użytków ekologicznych oraz pomników 

przyrody, wprowadzono tabele ze Strategią Polityki Ochrony Środowiska Gminy Stargard 

z celami oraz kierunkami zadań, dodatkowo pojawił się harmonogram realizacji zadań 

własnych i harmonogram zadań monitorowanych wraz z ich finansowaniem, oraz załączono 

tabele przedstawiającą cele środowiskowe. 

Komisja jednogłośnie, tj. 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

− projekt uchwały Nr XLI/282/18 zmieniającą uchwałę NR VI/33/15 Rady Gminy 

Stargard Szczeciński w sprawie ustanowienia pomnika przyrody 

Zastępca Wójta Gminy wyjaśnił, iż projekt uchwały jest spowodowany zmianami w planie 

urządzenia lasu w Leśnictwie Cisewo Nadleśnictwa Kliniska. 

Komisja jednogłośnie, tj. 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

− projekt uchwały Nr XLI/283/18 w sprawie przyjęcia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Stargard dla terenu działki nr 53/1 obręb 

Klępino 

Zastępca Wójta Gminy omówił projekt uchwały, wyjaśniając, że dotyczy on działki, na której 

posadowiony jest budynek dawnej biblioteki. W połowie tego budynku znajduje się również 
mieszkanie. Lokal po bibliotece został sprzedany i aby go przekształcić w lokal mieszkalny 

w planie miejscowym zagospodarowania przestrzennego musi być zapis na cele mieszkalne, 

ponieważ było przeznaczenie na cele oświatowe, nie można było tego dokonać.  

Komisja jednogłośnie, tj. 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

− projekt uchwały Nr XLI/284/18 w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 

Witkowo Drugie 

Zastępca Wójta Gminy omówił projekt uchwały i wyjaśnił, że wszyscy współwłaściciele 

drogi wyrazili zgodę na nazwę ulicy Perłowa. 

Komisja jednogłośnie, tj. 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

− projekt uchwały Nr XLI/285/18 w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania 

dotacji dla niepublicznych przedszkoli oraz niepublicznych innych form wychowania 

przedszkolnego prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby prawne na terenie Gminy 

Stargard oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobierania i wykorzystania 

Projekt uchwały omówił Zastępca Wójta Gminy. Wyjaśnił, że uchwała ta jest następstwem 

zmiany przepisów w kwestii finansowania zadań oświatowych obowiązujących od 

1 stycznia 2018 r. 

Komisja jednogłośnie, tj. 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
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− projekt uchwały Nr XLI/286/18 w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Stargard oraz przekazania go do 

zaopiniowania organowi regulacyjnemu 

Zastępca Wójta Gminy Jerzy Makowski wyjaśnił, że nowy projekt regulaminu dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków jest sporządzony zgodnie z nowymi przepisami ustawy prawo 

wodne i kolejno szczegółowo omówił projekt uchwały. 

Komisja jednogłośnie, tj. 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

− projekt uchwały Nr XLI/287/18 w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na 

sprzedaż napojów alkoholowych, zasad usytuowania miejsc sprzedaży tych napojów na 

terenie gminy Stargard, odstępstw od zakazu spożywania napojów alkoholowych 

w miejscach publicznych na terenie gminy Stargard 

Projekt uchwały omówił Zastępca Wójta Gminy porównując projekt uchwały z obecnie 

obowiązującą uchwałą. Wyjaśnił, że projekt uchwały jest wymogiem zmiany przepisów 

ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi. W uchwale został 

dodany paragraf dotyczący odstępstw od zakazu sprzedaży oraz wyjaśnił, że odnośnie ilości 

punktów sprzedaży jest jeszcze zapas. W sołectwach odbyły się zebrania wiejskie, na których 

jednostki pomocnicze zaopiniowały projekt przedmiotowej uchwały. 

Na pytanie Radnego Mariusza Sikorskiego odnośnie zmiany zapisach w paragrafie 2 ust. 1, 

dotyczących odległości usytuowania punktów sprzedaży i podawania napojów alkoholowych 

od określonych obiektów, Zastępca Wójta Gminy odpowiedział, że odległości te pozostały 

bez zmian. 

Następnie Radny Sikorski zapytał czy ta maksymalna liczba w projekcie jest maksymalną 
według przepisów oraz gdyby była ewentualna potrzeba zwiększenia tej liczby czy będzie 

taka możliwość oraz czy znowu będą takie same procedury opiniowania, czyli opiniowanie 

przez jednostki pomocnicze. Zastępca Wójta Gminy odpowiedział, że jest to maksymalna 

liczba ustalona w porozumieniu z Gminną Komisją Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych, a w przypadku zwiększenia, jeżeli miałaby zostać podjęta nowa uchwała to 

procedury te określa ustawa zgodnie, z którą należy zasięgnąć opinii, w tym przypadku 

jednostek pomocniczych gminy, czyli sołectw. 

Komisja jednogłośnie, tj. 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

− projekt uchwały Nr XLI/288/18 w sprawie zwołania zebrania wiejskiego oraz projekt 

XLI/289/18 w sprawie zwołania zebrania wiejskiego 

Zastępca Wójta Gminy poinformował, że uchwały są następstwem rezygnacji sołtysów 

w sołectwie Skalin i w sołectwie Klępino. Następnie Zastępca Wójta odniósł się do coraz 

większych problemów z wyborami sołtysów i braku chętnych do pełnienia tej funkcji. 

Natomiast Skarbnik Gminy Bernadeta Opasińska powiedziała, że trzeba będzie uregulować 
sprawy dotyczące odpowiedzialności za majątek na świetlicach wiejskich. 

W następstwie poruszonej kwestii uregulowania procedur odpowiedzialności za powierzone 

mienie wywiązała się dyskusja na temat przekazywania majątku oraz stworzenia regulaminu 

i odpowiednich instrukcji. W trakcie dyskusji poruszono temat inwentaryzacji mienia oraz 

nadzoru nad powierzonym mieniem w przypadku gdy na świetlicy funkcjonuje również TPD. 

Radni stwierdzili, aby uregulować te procedury przed wyborami sołtysów nowej kadencji. 

Jednocześnie poruszyli kwestię podniesienia wynagrodzenia dla sołtysów, w związku z tymi 

procedurami ponoszenia odpowiedzialności. 

Komisja jednogłośnie, tj. 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Nr 

XLI/288/18 w sprawie zwołania zebrania wiejskiego oraz projekt XLI/289/18 w sprawie 

zwołania zebrania wiejskiego. 
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− projekt uchwały Nr XLI/290/18 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy 

Stargard 

Zastępca Wójta Gminy odpowiadając na pytanie Radnego Mariusza Sikorskiego potwierdził, 

iż zaproponowane stawki wynagrodzenia są stawkami maksymalnymi obowiązującymi od 

1 lipca tego roku zgodnie z nowym rozporządzeniem. 

Kolejno Radny Mariusz Sikorski powiedział, że z jednej strony są obiekcje, co do idei, 

a z drugiej strony są przepisy, które obligują do zaopiniowania projektu uchwały.  

Następnie Komisja tj. 2 głosami „za” i 3 „wstrzymującymi się” zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. 

− projekt uchwały Nr XLI/291/18 w sprawie zmian budżetu gminy na 2018 r.  

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że zwiększone zostają dochody budżetu o kwotę ogółem 

84 296,00 zł, zmniejszone zostają wydatki ogółem o kwotę 396 854,10 zł oraz zwiększone 

zostają wydatki o kwotę ogółem 481 150,10 zł. 

Kolejno Skarbnik nawiązała do WPF, ponieważ zmieniają się w nim dwie pozycje, które 

występują w zmianach w budżecie. Pierwsza to kwota 26 734,00 zł na zadaniu wydatki 

inwestycyjne „Rozbudowa i wymiana sieci wodociągowej w miejscowości Ulikowo”, która 

pozostała po wykonaniu tego zadania, czyli zmniejszyła się jego wartość. Druga pozycja to 

przeniesienie kwoty 1 230,00 zł z wydatków biorących udział w projekcie do pozycji wydatki 

majątkowe własne na zadaniu „Zagospodarowanie plaży w Wierzchlądzie”. Wartość zadania 

pozostaje ta sama, tylko następuje przesunięcie ze środków unijnych na środki krajowe. 

Kwota niewykorzystanych środków na zadaniu w Ulikowie zostaje przesunięta na remonty 

bieżące sieci wodociągowych na terenie gminy. Następnie Skarbnik omówiła poszczególne 

zmiany dotyczące dochodów i wydatków w budżecie. W wyniku rozliczenia dotacji, które 

wpłynęły na przedszkola oraz zmian na funduszach sołeckich należało dokonać zmian 

odpowiednio w załącznikach do uchwały budżetowej. 

− projekt uchwały Nr XLI/292/18 w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Stargard na lata 2018 – 2029. 

Skarbnik omówiła projekt uchwały, wyjaśniając, iż dokonuje uaktualnienia w załączniku nr 3 

do WPF zmian dotyczących wcześniej omówionych dwóch zadań w Ulikowie 

i w Wierzchlądzie. W związku z tym zmieniły się trochę dochody i wydatki, które zostają 
uaktualnione. Nie zmienił się natomiast dług, nie zmieniły rozchody, przychody. Nie zmieniły 

się kredyty, ponieważ nie rozwiązały się sprawy inwestycji głównie na drodze 

w Grzędzicach, na kontenerach, na rozbudowie szkół.  

Kolejno odpowiadając na pytanie Radnego Mariusza Sikorskiego, jak wygląda płynność 
finansowa, Skarbnik Gminy powiedziała, że na tę chwilę jest dobrze. Jednocześnie Skarbnik 

wyjaśniła, że mogą zmienić się dochody i poinformowała, że może mieć to związek ze 

zmianami przepisów dotyczących podatków od farm wiatrowych, które mają jednak 

obowiązywać od 1 stycznia 2018 r. Wówczas zaplanowane podatki z tego tytułu zostaną 
zmniejszone o połowę. W skali roku jest to ok. 1,7 mln zł i trzeba będzie zwrócić lub 

ewentualnie zaliczyć na poczet przyszłych podatków. Skarbnik przypomniała, że dochody 

w budżecie z tego tytułu zaplanowane zostały tylko na siedem miesięcy. 

Po omówieniu obu projektów Komisja jednogłośnie, tj. 5 głosami „za” pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekty uchwał w sprawie zmian budżetu gminy na 2018 r. oraz 

w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Stargard na lata 2018 

– 2029. 
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− projekt uchwały Nr XLI/293/18 w sprawie zmiany uchwały dotyczącej podziału Gminy 

Stargard na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych 

wybieranych w każdym okręgu 

Zastępca Wójta Gminy wyjaśnił, że ten projekt uchwały zostanie wprowadzony do porządku 

obrad sesji na wniosek wójta. Uchwała dotyczy wprowadzenia w okręgu wyborczym nr 11 

nowej ulicy Zacisznej w Grzędzicach, której nazwa została nadana uchwałą w poprzednim 

miesiącu, a zgodnie przepisami ordynacji wyborczej zmiany do okręgów wyborczych można 

wprowadzać do trzech miesięcy przed wyborami. Jednocześnie wyjaśnił, iż zamiana ta jest 

konieczna ze względu na to, że Grzędzice podzielone są na dwa okręgi wyborcze. Odnosząc 

się do wcześniejszego projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Witkowie Drugim, 

Zastępca Wójta wyjaśnił, że tam takiej potrzeby nie będzie, gdyż Witkowo Drugie ma jeden 

okręg wyborczy. 

Komisja jednogłośnie, tj. 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Następnie po przerwie o godzinie 11.20, Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia 

Komunalnego i Budżetu Sylwia Więcek wznowiła posiedzenie Komisji. 

AD 4. Sprawy różne 

Jak pierwszy temat, poruszona została sprawa kontenerów przy szkołach w Grzędzicach 

i w Strachocinie. Zastępca Wójta Gminy Jerzy Makowski wyjaśnił, że w szkole 

w Grzędzicach została zlecona do sporządzenia koncepcja urbanistyczno-architektoniczna, 

która ma być znana 4 lipca i wówczas będą wiadome koszty. Zastępca Wójta wyjaśnił 

również sprawę wysokości kontenerów. Jednocześnie Zastępca Wójta powiedział, że na 

chwilę dzisiejszą nie widzi możliwości na posadowienie kontenerów w czasie to jest do 

września. Zastępca Wójta powiedział, że pomimo głosów, iż ubędzie dzieci w tej szkole, 

uważa, że ta rozbudowa kontenerowa musi powstać, gdyż jest ona potrzebna. Zastępca Wójta 

równocześnie wyjaśnił, że ze sporządzeniem tej koncepcji, zwrócono się do stargardzkiej 

firmy, która zajmuje się budową budynków modułowych. Koncepcja urbanistyczno-

architektoniczna, ma być zgodna z zapotrzebowaniem lokalowym, o jaki wystąpiła Pani 

Dyrektor szkoły. Te budynki modułowe mają być posadowione na terenie parkingu przy 

szkole i wstępnie koszt będzie wynosił w granicach 1 mln zł. 

Następnie wyjaśnił, iż dla szkoły w Strachocinie na dzień dzisiejszy jest koncepcja 

posadowienia kontenerów zgodna z zapotrzebowaniem złożonym przez Panią Dyrektor 

szkoły i koszt to ok. 1,2 mln zł.  

Radny Józef Tracz powiedział, że uważa, iż przypadku szkoły w Strachocinie gdyby miała 

być to zabudowa modułowa, to powinna być ona docelowa. Radny Mateusz Jarosz zapytał, 

jakie będą decyzje. W następstwie wywiązała się dyskusja na temat kosztów i czasu realizacji 

tych zamierzeń. 
Kolejno Radni odnosząc się do kosztów oraz planowanych inwestycji poruszyli temat 

budowy drogi w Grzędzicach. Na pytania Radnych odnośnie zakresu przetargu na budowę 
drogi w Grzędzicach Zastępca Wójta wyjaśnił, że w przetargu brano pod uwagę odcinek 

dotyczący tylko przebiegu drogi przez miejscowość. Równocześnie powiedział, że przy 

obecnych rozmowach z projektantami jest brany pod uwagę na odcinku od Lipnika do 

Grzędzic jednostronny chodnik i wodociąg bez zmiany nawierzchni. Kolejno Radni 

dyskutowali o zakresie tej budowy i możliwościach. Zastępca Wójta Gminy powiedział, że 

w kwestii zmian zakresu będzie musiał wypowiedzieć się SSOM, ponieważ te zmiany będą 
musiały spełnić założenia koncepcji budowy tej drogi. Skarbnik Gminy natomiast 

powiedziała, że musi być zrobione przejście przez tory, ponieważ jest to element Szybkiej 

Kolei Miejskiej. 
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Wracając do tematu szkół Radny Mateusz Jarosz zapytał czy dyrektorzy tych szkół są 
poinformowani o tej sytuacji. Zastępca Wójta Gminy potwierdził, że jest w stałym kontakcie. 

Rozmawiał o koncepcji i jej kosztach z Panią Dyrektor szkoły w Strachocinie. Kolejno Radny 

Jarosz zapytał czy dyrektorzy mają przekazane, żeby od września przygotować się bez 

kontenerów. Na temat Strachocina nie mówił, w Grzędzicach na pewno tak, bo nie jesteśmy 

w stanie tego przygotować. Jednocześnie wyjaśnił, że polecił dla OAS przygotować do 

przetargu na dowóz dzieci do szkoły po trzy przywozy i odwozy. 

Na pytanie Radnego Mariusza Sikorskiego czy jest gotowy projekt rozbudowy szkoły 

w Grzędzicach, Zastępca Wójta Gminy odpowiedział, że jeszcze nie ma, ma być w lipcu. 

Kolejno wyjaśnił, że najpierw mają powstać kontenery, a potem ma być rozbudowa szkoły. 

Następnie w trakcie dyskusji na temat możliwości przesunięcia planowanych środków 

z inwestycji budowy drogi na rozbudowę szkoły, w przypadku gdyby nie została ona 

wykonana, Skarbnik Gminy wyjaśniła, że na następny rok zaplanowane jest również po 

stronie dochodów dofinansowanie na budowę drogi i wówczas, co z budżetami przyszłe lata 

oraz powiedziała o zagrożeniach budżetów w przyszłości. Wobec tego Radni rozpoczęli 
dyskusję nad tym, co należy robić i jakie są możliwości. 

Następnie Zastępca Wójta Gminy poinformował, że termin wykonania dokumentacji 

z kosztorysem na rozbudowę szkoły w Grzędzicach to 10 lipiec. Natomiast dokumentacja na 

rozbudowę szkoły w Strachocinie jest przewidziana na 22 grudnia. 

Kolejno Radni dyskutowali w temacie planów odnośnie rozbudowy szkół w Grzędzicach 

i w Strachocinie oraz posadowienia przy nich kontenerów. Radny Mariusz Sikorski 

powiedział, że planowane inwestycje rozbudowy szkół powinny być przewidziane w etapach. 

Radni stwierdzili, że należy w sprawie kontenerów złożyć interpelację. 
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Sylwia Więcek, 

zgłosiła, że instalacja grzewcza w budynku po byłej szkole w Koszewie nadal nie działa, piec 

jest dziurawy i nie da się go pospawać, natomiast palacz powiedział, że nie podejmie się dalej 

umowy i nie będzie palił. 

Radny Mateusz Jarosz powiedział, że sytuacja z ogrzewaniem w szkole w Strachocinie jest 

podobna, prace nie zostały do końca to wykonane. 

Następnie Radni dyskutowali na temat wysokich kosztów remontów obiektów gminnych oraz 

przeprowadzanych przetargów. Kolejnym tematem była dyskusja nad rozwiązaniem 

problemu trudnego położenia lokalowego w szkołach w Grzędzicach oraz w Strachocinie. 

Radni kolejno podjęli dyskusję na temat wysokich kosztów budowy świetlic. 

Następnie Radni Józef Tracz, zapytał Zastępcę Wójta Gminy w sprawie decyzji o warunkach 

zabudowy dla sklepu w Pęzinie. Zastępca Wójta odpowiedział, że planowana jest budowa 

sklepu sieci DINO i w związku z tą inwestycją planowana jest też koncepcja organizacji 

ruchu, w tym przeniesienie przystanku autobusowego. 

Natomiast Przewodnicząca Komisji Sylwia Więcek odniosła się do informacji w sprawie 

przygotowania dokumentacji do wyłożenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obrębu Golczewo i zapytała, czy są to te tereny, o których była mowa na 

wcześniejszych posiedzeniach komisji. Zastępca Wójta Gminy wyjaśnił, że jest to 

kontynuacja tego tematu. Ale jeszcze dokładnie sprawdzi. Powiedział natomiast, że na pewno 

minister nie wyraził zgody na wyłączenie z produkcji rolniczej III klasy gruntów i była to już 
druga odmowa. 

Odpowiadając na pytanie Radnego Mariusza Sikorskiego czy zakończyły się remonty dróg, 

Zastępca Wójta Gminy odpowiedział, że są one w trakcie. Następnie Radny Sikorski poruszył 

kwestię stanu zakrętu drogi w Grzędzicach na wyjeździe do Żarowa, gdzie zostały załatane 

większe dziury, a mniejsze pozostawione. 
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Radny Józef Tracz zapytał czy były prowadzone rozmowy z KOWR na temat działki przy 

świetlicy w Ulikowie. Zastępca Wójta Gminy odpowiedział, że po raz ostatni wystosował 

pismo i w lipcu bez względu na odpowiedź wybiera się na rozmowę. Dokumentacja była 

przesłana do Dyrektora Generalnego KOWR. 

Natomiast Przewodnicząca Komisji Sylwia Więcek, zapytała o możliwość składania 

wniosków w sprawie suszy oraz jak wygląda kwestia rozpowszechnienia tej informacji, 

ponieważ na stronie gminy jej nie ma. Natomiast według informacji otrzymanych od 

pracownika ZODR Barzkowice, złożenie wniosku jest zależne w czasie, ponieważ komisja 

ma szacować przed skoszeniem zbóż. Zastępca Wójta Gminy powiedział, że to Wojewoda 

powołuję komisję, ale sprawdzi, jakie informacje i kiedy wpłynęły do urzędu. 

AD 5. Zamknięcie posiedzenia komisji 

Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia 

Komunalnego i Budżetu Sylwia Więcek, podziękowała wszystkim za udział i zamknęła 

posiedzenie komisji. 
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Mienia Komunalnego i Budżetu 

Sylwia Więcek 
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